

**Message to the unvaccinated** : Almost 2% of unvaccinated Albertans in their 60s have died from COVID in the past 120 days. The death rate in that group is 75 times higher than among fully vaccinated Albertans in the same age group, according to Robson Fletcher of Calgary, Alta. So, you unvaccinated, it's your choice not to get vaccinated, but you are more likely to die and more likely to infect others and put their life at risk as well. That's irresponsible on your part and worse, the stupid leaders take advantage of you to do politics. Think about it! I am sad because I have to pay the taxes alone.

Message aux non-vaccinés : Près de 2 % des Albertains non vaccinés dans la soixantaine sont morts de la COVID au cours des 120 derniers jours. Le taux de mortalité dans ce groupe est 75 fois plus élevé que chez les Albertains complètement vaccinés dans la même tranche d'âge, selon **Robson Fletcher** de Calgary, Alberta. Alors, vous les non-vaccinés, c'est votre choix de ne pas vous vacciner, mais vous courez les plus de risque de mourir et plus d'infecter les autres et mettre leur vie en danger aussi. Ça c'est irresponsable de votre part et pire les niaiseux leaders profitent de vous pour faire la politique. Pensez-y! Moi je suis Triste car, je dois payer les impôt seul.

\*) Robson Fletcher via @jvipondmd

<https://twitter.com/CBCFletch/status/1479628038421630977>

\*)

<https://twitter.com/segacs/status/1479851530375290887>

\*)

The Philadelphia Inquirer : Philly's vaccine mandate for city employees takes effect Jan. 14. Thousands remain unvaccinated.

<https://twitter.com/PhillyInquirer/status/1479765153667239938>